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Přítomni dle prezenční listiny: 9

1 / 4 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 

odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  4.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž konstatoval, že na dnešním zasedání nejsou přítomni – Bc. Aleš Žídek (řádně 
omluven) a pí Darina Vašková (řádně omluvena). Konstatoval, že se jedná o řádné 
zasedání  zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  a  vyhlášeno  dle  Jednacího  řádu 
Zastupitelstva statutárního města Opavy. Zápis z minulého jednání zastupitelstva byl 
podepsán určenými ověřovateli  a  proti  tomuto nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Proto se zápis pokládá za schválený. 

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce.

- Pokud subjekt údajů tj. fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění 
osobních a citlivých údajů dle zákona o ochraně osobních údajů, nechť uplatní své 
právo dle poučení na vstupních dveřích sálu kulturního zařízení.

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 / 4 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /4 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 
MČ Suché Lazce

- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová



- Ověřovateli byli zvoleni Mgr. Jiří Friedel a p. David Vavrečka
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 4 Kontrola usnesení ze dne 10. 1 2023
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 10. 01. 2023. Usnesení 

je průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

5 / 4 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta informoval, že v pondělí 20. 3. 2023 proběhlo zastupitelstvo SMO, kde byl 

schválen  závěrečný účet  a  pro MČ Suché Lazce  byla  schválena  částka na  opravu 
chodníků a obrub podél ulice Přerovecká ve výši 9 mil. Kč. V rámci celého SMO se 
rozdělovalo cca 300 mil. Kč. 

- Starosta sdělil, že původní částka na chodníky, se kterou se počítalo, tj. 13 mil Kč, se 
ponížila, neboť je již zpracován projekt a mohl se fakticky vypočítat rozpočet, který 
dělá cca 9 mil. Kč, které investuje SMO. 

- Starosta  dále  informoval,  že  to  není  jediná investice  SMO do MČ. SMO se bude 
podílet také na opravě ulice Přerovecká, která bude částečně hrazena ze zůstatku ze 
splaškové kanalizace cca 8 mil.  Kč a 5 mil Kč z rozpočtu SMO. Zbytek investice 
opravy cesty bude hrazen z rozpočtu Správy silnic MSK. 

- Starosta informoval, že pravděpodobně na podzim 2023 bude celá akce dokončena. 
Projekt, který MČ zadala, je hotový; je připravený rozpočet na celou akci a v nejbližší 
době bude vyhlášeno výběrové řízení na firmu, která opravu provede. Dále sdělil, že 
nebude  nutné  stavební  povolení,  ale  pouze  ohláška  na  odbor  dopravy,  jedná  se  o 
opravu. Výběrové řízení zastřešuje SMO, odbor investic. Nejdříve musí proběhnout 
výběrové  řízení,  které  by  se  mělo  stihnout  do  konce  května  a  poté  se  přistoupí 
k samotné realizaci.

- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, na jaké straně ulice Přerovecká se oprava začne.
- Starosta  sdělil,  že  předpokládá,  že  práce  budou probíhat  koordinovaně se  správou 

silnic.  Obruby  se  budou  dělat  po  celé  délce  ulice  Přerovecká  a  chodník  od  čísla 
orientačního 130 až po Zemědělské družstvo, a. s.

- Starosta sdělil, že lidé se již začínají připojovat do splaškové kanalizace, což velmi 
kvituje  z hlediska  zkušebního  provozu  čističky.  Byl  ale  upozorněn  panem 
projektantem, že některé přípojky se snaží občané připojit přes žumpy, což nelze. Do 
Sucholazeckého zpravodaje a na webové stránky bude uveřejněn článek, jak správně 
postupovat při zapojení do splaškové kanalizace. 

- P.  David  Vícha  se  dotázal,  zda  existuje  manuál  pro  občany,  kteří  se  připojují 
svépomocí. 

- Starosta  sdělil,  že  informace  jsou  uveřejněny  na  webových  stránkách  a  také  ve 
zpravodaji. S tím, že občané jsou upozorněni na to, že je nejlépe nejdříve kontaktovat 
pana projektanta, aby nedocházelo k nedorozumění. 

- Starosta sdělil, že na webových stránkách a na obecním úřadě je k dispozici formulář 
“Ohlášení napojení domovní přípojky ke splaškové kanalizaci“, kterou po napojení ke 
splaškové kanalizaci musí občané vyplnit a odevzdat na obecním úřadě MČ Suché 
Lazce.

- Starosta dále sdělil, že splašková kanalizace s čističkou jsou hotové a zkolaudované, 
zkušební  provoz  bude  do  poloviny  letošního  roku.  Koncesní  smlouva  ještě  není 



podepsaná, až bude koncese vyřízená, bude přípojky od občanů přebírat firma, které 
bude koncese přidělena.

- Starosta informoval, že byla dokončena oprava křížení ulic Ve Dvoře a Na Pískovně. 
Opravu prováděly Technické služby Opava, a. s. Cena díla je cca 200 tisíc korun s tím, 
že s firmou bylo domluveno, že polovinu zaplatí MČ Suché Lazce a druhou polovinu 
Technické služby Opava,  a.  s.  Zároveň byl  upravený chodník od křížení  ulice  Na 
Pískovně č.o.4. S opravou chodníku se bude pokračovat i na protilehlé straně, neboť 
kostky v zimě kloužou a pro starší občany jsou v tomto období takřka neschůdné.

- Starosta sdělil, že ZŠ a MŠ Opava – Suché Lazce získala dotaci 200 tisíc korun na  
vybavení školy a také sponzorské dary na vybavení.  

- Starosta informoval, že budeme usilovat o dotaci na opravu vnitřních prostor kapličky 
sv. Jana Nepomuckého. Problém vězí v tom, že kaplička není kulturní památkou. 

- Starosta dále sdělil, že se započalo řešit osvětlení místního hřbitova. Schůzka proběhla 
s Technickými službami Opava, a. s. a s panem projektantem. Osvětlení zadní části 
hřbitova,  kde jsou nádoby na  tříděný odpad,  je  možné.  Projektant  celou  záležitost 
zakreslí a dá nám cenovou nabídku. Realizace osvětlení bude hrazena z rozpočtu MČ 
Suché Lazce.

- Starosta  informoval,  že  osvětlení  u  pana  Balhara  není  možné  provést  připojením 
k veřejnému osvětlení, bude nutné zvážit jiné varianty např. solární osvětlení.

- Starosta dále informoval, že bývalý „areál zdraví“, který nebyl dokončen, se rozpadá. 
Prostor  bývalého „areálu  zdraví“ se  kvůli  bezpečnosti  obehnal  bezpečností  páskou
a občané byli upozorněni, aby tyto prostory nenavštěvovali. Dále dodal, že proběhlo 
jednání  s panem Markem Steyerem a ten je  svolný k tomu,  že svou část  pozemku 
smění se SMO. Ovšem je nutné zahájit jednání také s dalšími majiteli pozemku.

- Starosta dále sdělil, že se na obci pokazil traktorek na sekání větších travních ploch. 
Oprava sekačky je nerentabilní. Vzhledem k tomu, že se nám podařilo prodat starý 
obecní  traktor, tak tyto peníze využijeme na nákup nové sekačky na větší  travnaté 
plochy. 

- Starosta informoval, že kontaktoval firmu Zásilkovna, s r.o., aby v obci zřídili Z-box, 
ale zatím nedostal zpětnou vazbu.

- Starosta sdělil, že v obci proběhly kulturní akce jako tradiční hasičský ples, pochování 
basy, dětský bazárek 

- Starosta informoval, že v od 3. 4. 2023 začíná svoz bio nádob a bude probíhat vždy 
každé  pondělí  ráno v sudém týdnu  a  5.  4.  2023 budou  přistavěny  velkoobjemové 
kontejnery a zelený odpad opět od dubna do listopadu vždy první středu v měsíci.

- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

6/4 Majetkové záležitosti – prodej pozemku ulice Na Pískovně
- Starosta sdělil zastupitelům, že na obecní úřad byla podána žádost panem Kubánkem 

o možnosti odkupu pozemku ulici Na Pískovně. Jedná o kus obecního pozemku, který 
se ne jeho činností dostal za hranici jeho pozemku, který si oplotil. Starosta sdělil, že v 
této situaci je pro to, aby se o prodeji pozemku jednalo a popř. se schválil. Jelikož se 
jedná o narovnání vztahu z doby, kdy se stavěl ještě starý plot, na kterém vznikl plot 
nový  a  až  poté  co  si  pan  Kubánek  nechal  přeměřit  skutečný  sta,  zjistil  se  daný 
problém. 

- Starosta vyzval k hlasování o prodeji pozemku ulice Na Pískovně panu Kubánkovi
- Zastupitelé souhlasí. Pro 9, proti 0, zdržel se 0



7/4 Majetkové záležitosti – směna pozemku ulice Na Pískovně
- Starosta sdělil, že na obecní úřad byla podána žádost sl. Moniky Sonkové o odkup 

části  pozemku  ve  vlastnictví  města  Opavy.  V  tomto  případě  ovšem  obecní  úřad 
navrhuje místo odkupu či prodeje, směnu pozemku a to tak, že současný pozemek ve 
vlastnictví města Opavy bychom směnili za pozemek sl. Moniky Sonkové a vytvořili 
tak příjezdovou komunikaci pro pozemky ve vlastnictví pana Doboše 686/56, dále pak 
pana Koudelky 686/112 a paní Sněhotové 686/58. Jsou to pozemky v současné chvíli s 
přístupovou  cestou  pozemkem  města  parc.  číslo  686/54.  Tato  směna  je  již 
prokonzultována se sl. Monikou Sonkovou a ta s navrženou variantou souhlasí. Nová 
příjezdová plocha k výše zmíněným pozemkům by tedy nově vznikla podél pozemku 
od paní Stoklasové. 

- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, když pozemek směníme, jak to bude s přístupovou cestou 
k dalším pozemkům, neboť směnou se nebudou moci dostat na svůj pozemek. 

- Starosta sdělil, že se původně jednalo o polní cestu, která vedla k Novým Sedlicím a 
pod přehradu Sedlinka,  ale v nynější  podobě se jedná o ornou půdu.  Musel by se 
udělat výřez z dalšího pozemku, popř. věcné břemeno na onu část pozemku.

- Mgr.  Martina  Škrobánková  navrhla  zjistit  bližší  informace,  jak  by  se  tato  směna 
pozemků dotkla dalších majitelů pozemků.  

- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, zda je na tomto území plánovaná další výstavba.
- Starosta sdělil, že v územním plánu jsou tyto pozemky vedeny jako stavební parcely.
- Starosta navrhl odložit bod jednání na další zastupitelstvo MČ Suché Lazce a přislíbil 

zjistit podrobnější informace ke směně pozemku na ulici Na Pískovně.
- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  odložení  bodu  směna  pozemku  ulice  na 

Pískovně.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

8/4 Rozhodnutí o výši ceny za pronájem kulturního zařízení
- Starosta informoval, že bohužel dochází ke zvýšení cen nákladu na provoz kulturního 

zařízení. Současný stav našeho výše nájmu je neudržitelný s ohledem na ceny všech 
ostatních komodit,  které poskytujeme v našem kulturním zařízení.  Návrh obecního 
úřadu  je  800 Kč  pro  soukromé osoby,  400  Kč pohřební  hostina,  složky  zachovat 
zdarma plus zaplacení energií a akce s ekonomickou činností zvýšit na 2 500 Kč. Do 
našeho  kulturního  zařízení  stále  investujeme  a  snažíme  se  udržovat  jeho  vysoký 
standard a to si vyžaduje stále více a více finančních prostředků a současný stav je 
silně dotován ze strany obecního úřadu a je to třeba narovnat vstupy a výstupy. Např. 
za strojní čistění kulturního zařízení obec zaplatila 5000Kč.

- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, jak často dochází ke strojnímu čistění kulturního zařízení.
- Starosta sdělil, že letos jsme k tomu přistoupili poprvé, neboť kulturní zařízení je po 

celkové rekonstrukci a v posledních dvou letech kvůli Covidu - 19 nebylo kulturní 
zařízení moc využíváno, v letošním roce už bylo nutné vyčištění provést a bude se 
provádět opakovaně cca jednou ročně.

- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, kolik nás stojí provoz kulturního zařízení.
- Starosta sdělil, že kulturní zařízení dotujeme, vybírá se za nájem 500 Kč + energie, 

které se v kulturním zařízení spotřebují. 
- Mgr. Jiří Friedel navrhl částku za pronájem kulturního zařízení 1 000 Kč pro soukromé 

osoby, 500 Kč pohřební hostina, složky zachovat zdarma plus zaplacení energií a akce 
s ekonomickou činností zvýšit na 3 000 Kč splatností od 1. 7. 2023

- Zastupitelé souhlasí: Pro 7, proti 2, zdržel se 0



9/4 Závěrečný účet MČ Suché Lazce za rok 2022
- Starosta obce zaslal zastupitelům informace k závěrečnému účtu mailem.  
- Starosta dále sdělil, že rok 2022 byl rekordní v investicích a podepsalo se to na naší 

finanční rezervě.
- Starosta dále informoval, že rok 2022 byl pro MČ, co se týká investic, velmi těžký z 

pohledu toho kolik musela vyčlenit finančních prostředků na opravy a investice a to se 
bude  odrážet  v  celém  volebním  období  2022  -  2026.  Nakonec  si  do  roku  2023 
přenášíme částku cca kolem 1,1 mil Kč, což není mnoho. 

- Starosta  sdělil,  že  v  letošním  roce  zůstalo  cca  1 100 000  Kč.  V loňském  roce  se 
investovalo do místní školy a školky, opravy bočních cest, vjezdů a úprava dešťové 
kanalizace byla cca 6 665 000 Kč, v hasičárně byla nainstalována nová vrata, provedla 
se rekonstrukce místního rozhlasu a rekonstrukce kapličky sv.  Jana Nepomuckého. 
Starosta sdělil, že příjmy v letošním roce budou za poplatky psy, prodej knih Historie 
kaplí v Suchých Lazcích a z prodeje starého obecního traktoru.

- Starosta sdělil, že letos ještě není rozpočet krácený o investici do chodníku podél ulice 
Přerovecká, ale od roku 2024 již bude. Investice do chodníku je menší než se čekalo a 
polovina 4,5 mil. Kč půjde z rozpočtu MČ.
Zastupitelé berou na vědomí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

11/4 Různé
- Starosta  zaslal  mailem  smlouvu  o  odběru  zboží  a  zřízení  konsolidačního  skladu 

z firmy  Kosmas  s.  r.  o.,  kde  jsme  se  rozhodli  knihu  „Historie  kaplí  v Suchých 
Lazcích“  poskytnout  široké  veřejnosti.  Smlouvu  je  nutné  schválit  našim 
zastupitelstvem

- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  smlouvy  o  odběru  zboží  a  zřízení 
konsolidačního skladu na knihu „Historie kaplí v Suchých Lazcích“ v počtu 100 Ks 
s firmou Kosmas, s. r. o.

- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

- Starosta informoval zastupitele o dotacích pro domovní čističky. 
- Starosta  sdělil,  že  již  delší  dobu mluví  o  tom,  že  bych rád,  aby obecní  úřad  MČ 

poskytoval dotaci na pořízení domovní čističky. Parametry této individuální dotace by 
byly  velmi  prosté  a  to,  že  dotaci  může  získat  občan,  který  má  trvalé  bydliště  v 
Suchých Lazcích a zároveň nemá možnost se napojit na čističku odpadních vod. Dále 
musí splnit a doložit kolaudační rozhodnutí ze strany příslušného orgánu a samotnou 
žádost o přidělení dotace. Tato dotace nebude v žádném případě nároková v momentě 
podání, ale individuálně řešena a to především z pohledu toho kolik bude moci MČ v 
daném roce vydat na tyto dotace. Jak jsem již informoval, finanční situace obce není 
natolik dobrá, abychom mohli uspokojit např. pět až šest žádostí za rok. Nehledě na to,  
že nás čeká i napojení na kanalizaci ulice, kde bydlí pan Věntus, Ištvánek a další a 
nesmíme zapomenout na ulici Na Štěpnici. V tomto roce bychom, zvládli z rozpočtu 
MČ jednu dotaci vyplatit. Částka, kterou budeme vyplácet je na diskuzi, ale starosta se 
osobně přiklání k částce 60 000 Kč. 

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení dotace na domovní čističky ve výši 60 000 
Kč.
Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0



- Starosta sdělil,  že se rozbil zahradní malotraktor na sekání trávy a je nutné pořídit 
nový. Je potřeba schválit výběrové řízení na pořízení zahradního traktorku na obecní 
hřiště. Peníze na pořízení nového malotraktoru využijeme z prodeje starého traktoru, 
který  jsme  prodali  panu  Davidovi  Sonkovi.  Předpokládaná  cena  za  nového 
malotraktoru je cca 200 000 Kč. 

- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  výběrového  řízení  na  koupi  zahradního 
malotraktoru.
Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

- Starosta  sdělil  informaci,  že  se  musí  opětovně  schválit  po zásahu našich  právníků 
dodatek č. 1. k dotační smlouvě AVZO Suché Lazce na částku 20 000 Kč. V minulém 
roce schválilo zastupitelstvo MČ pro AVZO TSČ ČR převod částky 20 000 Kč do 
následujícího roku, neboť nemohla proběhnout v minulém roce oslava jejich jubilea a 
uskutečnila se letos v únoru.

- Předpokládali jsme, že, když rozhodne zastupitelstvo o převedení nevyčerpané dotace 
do dalšího roku, je zřetelně vyjádřená vůle zastupitelstva. Opak je pravdou a bohužel 
peníze AVZO musí z minulého roku fakticky vrátit a my jim je znova pošleme. 

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení dodatku č. 1. K dotační smlouvě pro AVZO 
TSČ ČR ve výši 20 000Kč.
Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

- David Vícha se dotázal za cestu Ke Strážnici, neboť je zarostlá, rozlámaná, a zda se 
uvažuje o opravě.

- Starosta  sdělil,  že  pracovníci  obce začali  s čištěním svahů kolem cesty.  V letošním 
roce se bude opravovat ulice Přerovecká a recyklát by se mohl využít na zpevnění této 
cesty.

- Mgr.  Martina  Škrobánková  sdělila,  že  se  na  ni  obrátili  občané  bydlící  v ulici  Na 
Pískovně, že po spravení povrchu, se po ulici jezdí velice rychle, jestli není možné 
udělat něco pro zpomalení na této ulici.

- Starosta sdělil, že tuto problematiku již řešil s dopravní policií, musely by se zakreslit 
všechny ulice. Nadále se budeme touto problematikou zabývat.

- P. David Vavrečka  se dotázal na hydranty v obci.  Zda by se neměla provést  jejich 
údržba.

- Ing. Petr Žůrek sdělil, že pro hasiče jsou určené pouze tři hydranty na hašení, zbytek je 
ve správě SMVaK, které se o hydranty starají, a obec do nich nemůže zasahovat.

- Starosta pověřil Ing. Petra Žůrka, aby zjistil, které dotyčné hydranty to jsou.

Závěr
←
←
←
←

Mgr. Jiří Friedel David Vavrečka
                     



U S N E S E N Í
4. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 21. 03. 2023 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/4 ZMČ 23 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/4 ZMČ 23 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/4 ZMČ 23 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 21. 03. 2023
a ověřovatelé
a) Mgr. Jiří Friedel
b) David Vavrečka
Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/4 ZMČ 23 Kontrola usnesení ze dne 10. 1. 2023
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 09. 012. 2022
Výsledek hlasování: 
Pro: 9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/4 ZMČ 23 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o zastupitelstvu SMO 
- Informace o projektové dokumentaci k chodníkům
- Informace o opravě ulice Přerovecká
- Informace o připojování k splaškové kanalizaci
- Informace o opravě křížení ulic Na Pískovně a Ve Dvoře

                                   - Informace o zákání dotace pro ZŠ a MŠ Suché Lazce
-Informace o osvětlení místního hřbitova
- Informace o havarijním stavu „areálu zdraví“
-Informace o porouchaném traktorku na sekání trávy



- Informace o kontaktování firmy Zásilkovna s r.o.
- Informace o kulturních akcích v obci
- Informace o přistavění velkoobjemových kontejnerů a počátek svozu 

bio popelnic
        

Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

6/4 ZMČ 23 Majetkové záležitosti – prodej pozemku ulice Na Pískovně
Zastupitelstvo městské části
Schvaluje prodej pozemku ulice Na Pískovně
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se1 
Usnesení: PŘIJATO

                                    

 7/4 ZMČ 23 Majetkové záležitosti – směna pozemku ulice Na Pískovně
            Zastupitelstvo městské části

Schvaluje odložení směny pozemku ulice Na Pískovně
. Výsledek hlasování: 

Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

8/4 ZMČ 23 Rozhodnutí o výši ceny za pronájem kulturního zařízení
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje částku na pronájem kulturního zařízení 1 000Kč pro 

soukromé osoby, 500 Kč pohřební hostina, a akce s ekonomickou činností 3 000Kč 
s platností od 1.7.2023.

Výsledek hlasování: 
Pro:7 Proti: 2, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

9/4 ZMČ 23 Závěrečný účet MČ Suché Lazce za rok 2022
Zastupitelstvo městské části
Bere na vědomí závěrečný účet MČ Suché Lazce za rok 2022
Výsledek hlasování: 
Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

10/4 ZMČ 23 Různé
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Smlouvu o odběru zboží a zřízení konsolidačního skladu a knihu 
„Historie kaplí v Suchchých Lazcích“
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO
2. schvaluje



Dotace na domovní čističky ve výši 60 000Kč
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO
3. schvaluje
Výběrové řízení na koupi zahradního traktorku na obecní hřiště
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

4. schvaluje
Dodatek č.1 k dotační smlouvě pro AVZO TSČ ČR ve výši 20 000Kč.
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO
Zastupitelstvo městské části
- dotaz na stav ulice Ke Strážnici
- dotaz na snížení rychlosti ulice Na Pískovně
- dotaz na hydranty v obci

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce


